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رئیس کمیسیون برنامه وبودجه، امور حقوقی و املاک شورای اسلامی شهر شیراز:

شهرداری شیراز بدهکار شده اما ورشکسته نشده است

مدیرکل امور اجتماعی، فرهنگی استانداری فارس:

برای کاهش و کنترل آسیب های اجتماعی از روش های علمی و اصولی باید بهره گرفت

روابط عمومی مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشکی کازرون خبر داد

جمع آوری کمک های نقدی مردم کازرون به زلزله زدگان کرمانشاه

با حضور دادستان عمومی و انقلاب کازرون؛

اجرای طرح »قاضی در مدرسه« 
در هنرستان پسرانه ی 
امام خامنه ای کازرون

اسلامی  شورای  املاک  و  حقوقی  امور  برنامه وبودجه،  کمیسیون  رئیس 
شهر شیراز گفت: در آغاز کار شهردار سابق شیراز، نیروهای شهرداری 5 
هزار نفر بود که این آمار در پایان دوره خدمت وی به 9 هزار نفر رسید.
برنامه وبودجه،  کمیسیون  رئیس  خفری/  زارع  مریم  خبری:  سرویس 
امور حقوقی و املاک شورای اسلامی شهر شیراز در موردبررسی برخی 
مصوبات شورای قبل گفت: شورای چهارم در روزهای آخر خود مصوبات 
زیادی داشت که ۲5 مصوبه آن فقط مربوط به آخرین جلسه آن بود که 
با توجه به زمان جلسات و وقتی که باید به بررسی هر دستور کار داده 
شود، غیرمنطقی به نظر می رسد البته نمی توان گفت که قصد و غرضی 

پشت این کار بوده است.
عبدالرزاق موسوی ادامه داد: به همین دلیل شورای پنجم تصمیم گرفت 
این مصوبات را ازنظر حقوقی و مالی یک بار دیگر بررسی کند که نتیجه 

کار، اصلاح و بازنگری برخی از این مصوبات بود.
نگاه  نوع  به  و  نیست  تخلف  معنی  به  اصلاحات  این  کرد:  تصریح  وی 

شورای جدید به مسائل نیز برمی گردد.
موسوی افزود: مناقصه ها و مزایده های شهرداری نیز از ۲9 اردیبهشت تا 
آغاز کار این شورا نیز بازبینی شد، البته این بررسی بیشتر روی درست 
انجام شدن شکل و ضوابط ظاهری این قراردادها بود و در این مورد نیز 
یک سری اشکالات مشخص شد که ما آن را به صورت گزارشی به شورا 

ارائه دادیم تا شهرداری را مکلف به اجرای آن در آینده کند.
مناقصات  ابطال  دنبال  به  قضیه  این  در  پنجم  شورای  اینکه  بابیان  وی 
و  است  آینده نگری  نوعی  کار  این  داشت:  اظهار  نیست،  مزایده ها  و 
با  و  جلوگیری  اشکالات  این  بروز  از  می تواند  آن  اجرای  با  شهرداری 
شفاف سازی به مردم اطمینان دهد که حقوق آن ها در این نوع قراردادها 

رعایت می شود.
مورد  در  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  برنامه وبودجه  کمیسیون  رئیس 

این گفته که »شهرداری شیراز ورشکسته شده« نیز بیان کرد: من لفظ 
ورشکسته را برای این سازمان به کار نمی برم اما دچار مشکلات مالی شده 

که دلایل مختلفی دارد.
وی بابیان اینکه بار مالی نیروهای اضافی در شهرداری یکی از این دلایل 
است، ادامه داد: در آغاز کار علیرضا پاک فطرت، شهردار سابق شیراز، 
نیروهای شهرداری 5 هزار نفر بود که این آمار در پایان دوره خدمت 

وی به 9 هزار نفر رسید.
موسوی ادامه داد: افزایش این تعداد نیرو در دوره زمانی ۸ ساله با توجه 
به برون سپاری بسیاری از فعالیت های شهرداری در این زمان غیرمنطقی 

و بیش ازحد نیاز بوده است.
نیرو، مدارک و مستندات ما نشان  این مازاد  بر  وی اضافه کرد: علاوه 
می دهد در برخی قسمت ها نوع به کارگیری این افراد بر اساس قانون و 
مقررات نبوده و این دلیل ها فشار مالی زیادی بر دوش شهرداری شیراز 

گذاشته است.
پروژه های  شیراز  شهر  در  شهرداری  قبل  دوره  در  داد:  ادامه  موسوی 
عمرانی گسترده ای کلنگ زنی کرد و یک سری اقدامات را نیز انجام داد 
اما بحث اصلی این است که آیا این پروژه ها اولویت این شهر بوده یا نه...
رئیس کمیسیون امور حقوقی و املاک شورای پنجم اسلامی شهر شیراز 
گفت: به نظر ما برخی از این پروژه ها اولویت عمرانی این شهر نبوده...

که نمونه آن پارک 5۸۰ هکتاری دراک است.
وی ادامه داد: این پارک، پروژه خوبی است اما باید دید چه تعداد از مردم 
به آن دسترسی دارند و در شرایط کنونی، در آن فضا و با این حجم بالای 
اعتباری چه قدر می تواند نیاز اول شیراز باشد؟ از سوی دیگر در همین 
پروژه افتتاح شده کارهای نیمه تمام وجود دارد که باید با تأمین سرمایه 
پل  مانند  پروژه ها  برخی  دیگر  از سوی  افتتاح شده  بگوییم  تا  تمام شود 
با هزینه کمتری اجرا شود که صرفه جویی  کابلی ولی عصر می توانست 

صورت نگرفته است.
موسوی اضافه کرد: امروزه مردم هر منطقه شهری حداقل به یک زمین 
ورزشی، مجموعه آموزشی، مرکز درمانی و فضای سبز برای زندگی نیاز 
دارند و اگر ما به جای دو تا از این پل ها که نمی دانیم ترافیک را کم کرده 
یا نه و اگر در هر محله از شیراز یکی از این چهار نیاز را اولویت برنامه 
پنج ساله قبل شهرداری قرار می دادیم هزینه تمام شده برای ۲۰ محله با هر 

یک پل برابری می کرد.
وی اظهار داشت: اگر از مردم بپرسیم که شما پل می خواهید یا پارک، 
مدرسه، درمانگاه و مجموعه ورزشی، بی شک آن ها این گونه امکانات را 

انتخاب می کنند.

این عضو شورای پنجم تأکید کرد: اولویت بندی بر اساس نیاز مردم شهر 
رساندن  پایان  به  جدید ضمن  شهردار  و  پنجم  شورای  که  است  چیزی 
پروژه های نیمه تمام باید در برنامه ریزی های خود به آن توجه داشته باشد.
موسوی افزود: از سوی دیگر مهم ترین منبع درآمد شهرداری که از طریق 
صدور پروانه های ساختمانی به دست می آید در سال گذشته ۴۰ درصد و 
امسال نیز ۳۰ درصد کاهش یافته است و با این کسر ۷۰ درصدی شهرداری 

شیراز نمی تواند بودجه پیش بینی شده خود را محقق کند.
و  شهرداری  علیه  شکایت ها  برخی  موضوع،  این  کنار  در  وی  گفته  به 
مصوبات شورا در دیوان عدالت اداری نیز موجب شده که رأی بر عدم 
گرفتن عوارض از یک سری بخش ها که قبلًا یکی از منابع تأمین مالی 
اثرگذار  شهرداری  بودجه  بیشتر  کاهش  بر  کار  این  که  بود  شهرداری 

است.
موسوی افزود: با در نظر گفتن این بحث ها شهرداری در تأمین منابع مالی 

دچار مشکل و بدهکاری شده اما نمی گوییم ورشکسته است.
قانون وظیفه تسهیل  بیان کرد:  نیز  این شورا  موسوی در مورد عملکرد 
اجرای مصوبات شورا و هماهنگی  بر  نظارت  اداره شهر،  برای  مقررات 
بین دستگاه های خدمات رسان را به عهده شوراهای اسلامی گذاشته است.

وی ادامه داد: امروز به نظر می رسد تا حدودی این وظایف به فراموشی 
سپرده شده و در برخی موقعیت ها شورا به جای این کار، در حوزه اجرا 

واردشده و کار شهرداری را انجام داده است.
وی ادامه داد: شورا باید به دنبال ارائه مصوبات کامل و مناسب باشد تا 
در اجرا نیز کار به خوبی انجام گیرد و برای این هدف نیازمند ارزیابی 
اساس  بر  کار  این  کنار  در  هستیم  شورا  در  کارشناسی  کار  و  قوانین 
توافق، در شهرداری کمیته ای با حضور نماینده ای از سوی ما تشکیل شده 
تا لایحه های این سازمان قبل از ارسال به شورای شهر ازنظر حقوقی و 
مالی بررسی شود. موسوی در مورد وظیفه نظارتی شورا نیز گفت: نظارت 
در ایران بحثی مغفول مانده است که زیاد به آن توجه نمی شود و بررسی 
عملکرد شورای چهارم و قبل از آن نشان می دهد که چارچوب و ضوابط 
تنها  امر  این  نداشته است که  این کار در آن وجود  انجام  برای  مدونی 
به شیراز برنمی گردد. وی اضافه کرد: ما برای حل این مشکل در حال 
طراحی سیستمی هستیم تا در کنار نظارت بر اجرای مصوبات شورا و پی 
بردن به اشکالات کار، عملکرد شهرداری ارزیابی و حقوق مردم رعایت 

شود که امیدواریم تا یک ماه آینده این برنامه به پایان برسد.
رئیس کمیسیون برنامه وبودجه شورا در ادامه بابیان این که عدم هماهنگی 
میان دستگاه های خدمات رسان مشکلات و بار اضافی مالی بر دوش مردم 
و شهر می گذارد، اظهار داشت: برای حل این معضل باید لایحه مدیریت 

یکپارچه شهری که دولت تهیه کرده به مجلس برود و تصویب شود و 
در مصوب شدن آن، شورای عالی استان ها می توانند نقش تعیین کننده ای 
داشته باشند و در کنار آن لایحه درآمد پایدار شهرداری نیز پیگیری شود.
کاربری ها  تغییر  و  ترافیکی  مشکلات  برخی  مورد  در  شورا  عضو  این 
تأمین  برای  راهی  هر  از  نباید  شهرداری  مدیران  گفت:  نیز  شیراز  در 
هزینه های شهر استفاده کنند و در زمان دادن مجوز مجموعه های تجاری، 
مسکونی واداری به داشتن استانداردهای تعریف شده در این حوزه تأکید 

کنند.
 وی ادامه داد: به دلیل عدم نظارت کافی بعد از صدور پروانه شاهدیم مالک 
برخلاف آنچه در نقشه طرح کرده است، چیزی می سازد و ساختمان را 
ازجمله  مشکلاتی  آینده  در  امر  همین  گاهی  و  می دهد  کاربری  تغییر 

معضل ترافیکی برای منطقه ایجاد می کند.
است  قانون  به  پایبندی  عدم  ما  اساسی  مشکل  شد:  یادآور  موسوی 
درحالی که ضوابط و مقررات باید خط قرمز تمام افراد باشد و کسی از آن 

عبور نکند و مدیران باید در اجرای آن پیش قدم شوند.
وی ادامه داد: شورا نیز باید ابتدا اجرای قانون را در جمع خود شروع کند 
و بعدازآن سراغ مدیران شهرداری برود و از اعضای آن پذیرفته نیست 
که برای اجرای یک کار غیرقانونی سفارش یا توصیه کنند و در صورت 

رخ دادن این اتفاق دیگر نمی توانند نظارت درستی داشته باشد.
شیراز گفت:  برای  پنج ساله  برنامه  تدوین  به  اشاره  با  پایان  در  موسوی 
شورای پنجم رویکردهای خود را در ۸۰ بند به شهرداری شیراز ارائه کرده 
فرهنگی  برای شیراز رویکرد  این گزارش  است و محورهای غالب در 
و  تصمیمات  در  شفافیت  مردم،  به  شهرداری  پاسخ گویی  اجتماعی،  و 
عملکرد و رعایت اصل ارائه خدمات در شهر در سریع ترین، آسان ترین 
و باکیفیت ترین حالت ممکن به مردم است که درنهایت می تواند به کم 

کردن فاصله میان نقاط برخوردار و کم برخوردار شیراز کمک کند.

سرویس خبری/ محمد بازیار: طرح قاضی در مدرسه در هنرستان 
پسرانه امام خامنه ای با حضور حجت الاسلام حاج آقا لطفی دادستان 

عمومی و انقلاب کازرون برگزار شد.
دادستان در جمع دانش آموزان بیان نمود: در دوران نوجوانی به دلیل 
ویژگی ها و تغییرات جسمی و روحی دوران بلوغ، دوران خطر است 
و باید نوجوان آگاهی لازم را جهت عبور از این دوران کسب نماید.
مواد  به  اعتیاد  دخانیات،  استعمال  قبیل  از  خطراتی  افزود:  وی 
مواد  از مصرف  ناشی  روحی  و  تغییرات جسمی  محرک،  و  مخدر 
و  است  نوجوان  کمین  در  جبران ناپذیر  اثرات  و  محرک  و  مخدر 
مواد مخدر  از روی کنجکاوی سراغ  بلوغ  نوجوانان در سن  برخی 
می روند که باید گفت حتی با یک بارمصرف مواد مخدر خطر اعتیاد 

گریبان گیر نوجوان می گردد.
بازی های  و  متأسفانه آسیب های فضای مجازی  اینکه:  بابیان  لطفی 
رایانه ای به ویژه بازی های آنلاین وقت گیر و خشونت بار در انتظار 
وقت  اتلاف  باعث  بازی ها  و  فضا  این  کرد:  بیان  است  نوجوانان 
غیرمطمئن  و  مسموم  بسیار  فضایی  فضا  این  و  می گردد  نوجوان 
این  و  است  پایین  به شدت  فضا  این  در  اطلاعات  امنیت  و  است 
و  غیراخلاقی  مسائل  ترویج  و  خشونت  ترویج  باعث  فضا 
رفته  بین  از  آن ها  اجتماعی  قبح  متأسفانه  و  می گردد   غیردینی 

است.
دادستان بابیان اینکه فضای مجازی خود می تواند فرصتی مثبت باشد 
بیان نمود باید از فرصت های فضای مجازی نهایت استفاده را کرد 
و می توان با دسترسی به مطالب آموزشی و علمی و ارتباطات مثبت 
حتی به شکل تصویری از این فضا بهره برد و در جهت اطلاع رسانی 

سریع از آن استفاده کرد.

مدیرکل امور اجتماعی، فرهنگی استانداری فارس گفت: برای کنترل و 
کاهش آسیب های اجتماعی باید از روش علمی و اصولی بهره گرفت 
و شیوه های تکراری و بی هدف که سال هاست به صورت آزمون خطا 

انجام می شده، تنها موجب هدر رفتن زمان بوده است.
به گزارش خبرنگار خبرگزاری آنا، سید علی محمد موسوی در نشست 
یا  و  کنترل  برنامه های  و  سیاست ها  موضوع  با  استادان  هم اندیشی 
کاهش آسیب های اجتماعی در واحد کازرون اظهار کرد: »آسیب های 
معظم  مقام  شخص  مهم  مطالبه  و  جدی  دغدغه های  از  یکی  اجتماعی 
و  کنترل  راستای  در  نخبگان  و  استادان  داریم  انتظار  و  است  رهبری 
به طورجدی  مناسب  راهکارهای  ارائه  با  اجتماعی  معضل  این  کاهش 

مشارکت و دولت را یاری کنند.«
نشست  در  استادان  از  کثیری  جمع  حضور  از  قدردانی  با  موسوی 
هم اندیشی اظهار کرد: »از اینکه بهترین وقت و زمان استراحت خود 
و خانواده را در ساعات پایانی روز در اختیار این نشست قرار داده اید 
جای تشکر دارد و این استقبال نشان از مسئولیت پذیری و تعهد شما در 

قبال آسیب های اجتماعی جامعه است.«
وی گفت: »امروز بخش عظیمی از جامعه در دام آسیب های اجتماعی 
اخلاقی  مفاسد  و  حاشیه نشینی  اعتیاد،  طلاق،  بیکاری،  و  فقر  ازجمله 
طریق  از  کارهایی  کنترل  و  مهار  برای  درگذشته  و  است  قرارگرفته 
نصیحت کردن و دادن تذکر و یا استفاده از روش های پلیسی صورت 

می گرفته اما هرگز مؤثر و جوابگو نبوده است.«
موسوی اظهار کرد: »سال 9۳ جمعی از نخبگان، جامعه شناسان و استادان 
سه  سران  رهبری،  معظم  مقام  با  دیدار  در  سراسر کشور  دانشگاه های 
قالب  در  کامل  تدوین گزارشی  و  تهیه  با  نظام  ارشد  مسئولان  و  قوه 
رهبری  معظم  مقام  تقدیم  را  اجتماعی  آسیب های  از  صفحه  هزار   ده 

کردند.«
از  تأسف  ابراز  با  فارس  استانداری  فرهنگی  اجتماعی،  امور  مدیرکل 
اینکه جای مقالات علمی و راهکارهای نخبگان و استادان دانشگاه های 
فارس در آن جلسه خالی بود بیان کرد: »در آن جلسه گزارش کامل، 
را  اجتماعی  آسیب  نوع  بیست  از  بیش  پرده  بدون  روندی  و  تحلیلی 
طلاق،  بیکاری،  فقر،  ازجمله  اولویت هایی  ملی  سطح  در  و  شناسایی 
ازجمله  خوبی  اقدامات  و  مطرح  اخلاقی  مفاسد  و  حاشیه نشینی  اعتیاد، 
اینکه برای کاهش و کنترل این موضوع در ردیف بودجه قرارگرفته 

است.«
بیان  این دانشجوی دوره دکترای دانشگاه آزاد اسلامی واحد اصفهان 
و  اعتیاد  به دوراز  زاگرس  حاشیه  در  زمانی  که  روستا  »مردم  کرد: 

سیاست های  اثر  در  می کردند  زندگی  عزتمندانه  اجتماعی  آسیب های 
غیر کارشناسی وقت ازجمله بحث توسعه که منجر به عدالت اجتماعی 
شهرپناه  به  و  کشاند  بزرگ  شهرهای  حاشیه نشینی  به  را  آن ها  نشد 
آوردند و در حاشیه به دوراز دریافت حقوق شهروندی قرار گرفتند و 
جایی که بزه و خرده فرهنگ های مختلف وجود دارد، به طور یقین افراد 

و خانوادها را دچار آسیب های اجتماعی می کند.«
اجتماعی  آسیب های  دام  در  جامعه  از  عظیمی  بخش  امروز  موسوی: 
اخلاقی  مفاسد  و  حاشیه نشینی  اعتیاد،  طلاق،  بیکاری،  و  فقر  ازجمله 
طریق  از  کارهایی  کنترل  و  مهار  برای  درگذشته  و  است  قرارگرفته 
نصیحت کردن و دادن تذکر و یا استفاده از روش های پلیسی صورت 

می گرفته اما هرگز مؤثر و جوابگو نبوده است
طلاق ها  ازآنجام  بخواهیم  کارشناسی  بدون  »آگه  گفت:  وی 
در  عاطفی  آمار طلاق های  رفتن  بالا  موجب  امر  این  کنیم  پیشگیری 
داده  مشاوره  و  آگاهی  زوجین  به  ازدواج  قبل  باید  و  می شود  جامعه 
مادربزرگ ها  پدربزرگ،  سوی  از  گذشته  دوران  در  امر  این  و  شود 
روی  از  همسر  انتخاب  امروز  اما  می گرفت  فامیل صورت  بزرگان  و 
 تنوع طلبی جوانان بی تجربه صورت می گیرد و بعد هم منجر به شکست 

می شود.«
مدیرکل امور اجتماعی، فرهنگی استانداری فارس در جمع استادان و 
روسای دانشگاه های کازرون گفت: »دانشگاه آزاد اسلامی نماد ظرفیت 
مشارکت مردم در توسعه آموزش عالی کشور است و در نظرسنجی های 
صورت گرفته در بین مردم دانشگاه آزاد جایگاه بالایی دارد و همواره 

مورد اعتماد مردم است.«
سطح  در  اسلامی  آزاد  دانشگاه  واحدهای  بیشتر  اینکه  بابیان  وی 
متأسفانه  اما  هستند،  بالایی  پتانسیل  و  توانمندی  دارای  شهرستان ها 
آن ها در سایه قرارگرفته اند و نیز دیده نمی شوند، خواهان تلاش بیشتر 
از  »باید  گفت:  و  شد  شهرستانی  واحدهای  معرفی  و  شناساندن  برای 
توسعه  و  پیشرفت  مسیر  در  واحدها  این  فرهنگی  علمی  ظرفیت های 
اجتماعی  آسیب های  کاهش  و  کنترل  راستای  در  همچنین  و  جامعه 

شهرستان و کشور بهره بیشتری گرفت.«
فرماندار کازرون نیز به ذکر آمارهایی از بزه و آسیب های اجتماعی 
در شهرستان کازرون اظهار کرد: »آسیب ها را باید از طریق علمی و 
با کمک گرفتن از افرادی که در دام آسیب ها گرفتارشده اند شناسایی 

و برطرف کرد.«
و  خانواده  سطوح  در  تربیت صحیح  دانستن  مهم  با  علوی  کمال  سید 
مدارس گفت: »باید سطح آموزش عمومی و فرهنگ سازی را بالا ببریم 
بتوانند از مراکز نگهداری  و ترتیبی اتخاذ شود تا جوانان و نوجوانان 
آسیب های  مشکلات  عمق  از  و  بازدید  اجتماعی  دیدگان  آسیب 

اجتماعی آگاه شوند.«
مختلف  اقشار  و  افراد  »همه  کرد:  بیان  هم  کازرون  واحد  سرپرست 
جامعه با آسیب های اجتماعی آشنا هستند اما مهم تلاش افراد و دادن 

راهکارهای علمی و عملیاتی است.«
جمال الدین الوانی گفت: »همه افراد و اقشار مختلف جامعه با آسیب های 
افراد و دادن راهکارهای مناسب  اما مهم تلاش  اجتماعی آشنا هستند 
علمی و عملیاتی است و جامعه از دانشگاه انتظار دارد که آسیب های 
اجتماعی را شناسایی و راه حل مناسب و کوتاه مدت را ارائه کنند و این 

خواسته منطقی و به جا است.«
باتجربه  باسابقه و  از واحدهای  اظهار کرد: »واحد کازرون یکی  وی 
استادان صاحب نظر که در  داشتن  به  توجه  با  و  است  استان و کشور 
با قشر جوان و آسیب پذیر جامعه  از دانشگاه  محیط دانشگاه و خارج 
مسیر  این  در  می تواند  هستند  آشنا  آسیب ها  با  کاملًا  و  دارند  سرکار 

همکاری خوبی داشته باشند.«
سرپرست واحد کازرون در دفاع از کیان دانشگاه افزود: »دانشگاه آزاد 
اسلامی بیشترین توجه را به نکات تربیتی، فرهنگی و معنوی دانشجویان 
در مدت تحصیل دارد و اگر تعداد محدود و اندکی هم رعایت شئون 
بلکه  نیست،  دانشگاه  کم کاری  از  موضوع  این  نمی کنند  را  اسلامی 
نشست گرفته از زیرساخت های تربیتی است افراد در دوران مدرسه و 

خانواده است و نباید این مشکلات را به دانشگاه ربط داد.«

روابط عمومی مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشکی کازرون 
این  در  کرمانشاه  زلزله زدگان  به  نقدی  کمک های  جمع آوری  از 

شهرستان خبر داد.
مدیریت  مرکز  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
 ۱۱5 اورژانس  کازرون،  شهرستان  پزشکی  فوریت های  و  حوادث 
این شهرستان بنا به وظیفه آمادگی خود را درزمینه ی اعزام کارکنان 

جمع آوری  با  سازمان  این  است،  داشته  اعلام  تجهیزات  با  داوطلب 
کمک های نقدی اهدایی از طرف کارکنان اورژانس ۱۱5 انجام وظیفه 
نموده تا از طریق خرید اقلام موردنیاز برای آسیب دیدگان و خسارت 
دیدگان این حادثه، وظیفه ی انسانی خود را در قبال بازماندگان اعمال 

کند.
این کمک ها به صورت اقلام موردنیاز شامل آب معدنی، کنسرو، خرما، 

لباس و کفش وسایل بهداشتی به مردم زلزله زده ی کرمانشاه ساعت ۱۷ 
بعدازظهر از سوی مرکز مدیریت حوادث فوریت های پزشکی استان 

فارس به سمت کرمانشاه فرستاده شد.
بار دیگر صمیمانه این مصیبت را تسلیت می گوییم امیدواریم با همدلی 
وهم یاری هم وطنان عزیز کشورمان این روزهای سخت را با موفقیت 

پشت سر بگذارند.

دست شکسته به کار می رود، 
دل شکسته به کار نمی رود.

فارسی

 عکس : روزنامه طلوع


